
 
ПОЛТАВСЬКА  ОБЛАСНА  РАДА 

 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з питань 

 молодіжної політики, спорту та туризму 

 

 

02 травня 2023 року                          м. Полтава                                             № 15 

вул. Монастирська, 9-А 

 

Головуючий: Алексюк Олександр Леонідович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Близнюк Іван Федорович – заступник голови постійної комісії, 

Панкратьєв Олег Анатолійович – секретар постійної комісії, Барибіна Яніна 

Олександрівна, Сазонов Олег Юрійович – члени постійної комісії. 

 

Відсутні: Проценко Руслан Олександрович, Степаненко Ірина Вікторівна ‒ 

члени постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії ‒ 7 осіб. Присутні ‒ 5 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

голова обласної ради 

Кончаковський  

Євген Олегович 

директор Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

Лемешко  

Олександр Миколайович 

перший заступник голови обласної ради 

Руроєва  

Лілія Олександрівна 

заступник голови обласної ради 

Трохименко 

Марина Володимирівна 

начальник Управління молоді та спорту 

Полтавської обласної військової адміністрації 

Сафонов  

Владислав Геннадійович 

виконувач обов’язків директора Полтавського 

спортивного ліцею Полтавської обласної ради  

Федій 

Ігор Анатолійович 

заступник начальника Управління майном 

обласної ради 
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Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував взяти його за основу. 

Порядок денний: 

1. Про функціонування Полтавського спортивного ліцею Полтавської 

обласної ради. 

2. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: взяти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, повідомив, що за пропозицією 

Барибіної Я.О., члена постійної комісії, пропонується включити до порядку 

денного питання: 

- «Про розгляд листа депутата обласної ради Я. Барибіної щодо звернення 

туристичної спільноти Полтавської області, а саме представників туристичного 

бізнесу, надавачів послуг з прокату туристичного спорядження та туристичного 

супроводу»; 

- «Про розгляд листа депутата обласної ради Я. Барибіної щодо звернення 

Полтавської обласної федерації Федерації спортивного туризму України». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію члена постійної комісії Барибіної Я.О. 

щодо включення питань: «Про розгляд листа депутата обласної ради 

Я. Барибіної щодо звернення туристичної спільноти Полтавської області, а саме 

представників туристичного бізнесу, надавачів послуг з прокату туристичного 

спорядження та туристичного супроводу»; «Про розгляд листа депутата 

обласної ради Я. Барибіної щодо звернення Полтавської обласної федерації 

Федерації спортивного туризму України» до порядку денного засідання комісії.  

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, запропонував затвердити порядок 

денний в цілому.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.  

 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний засідання постійної комісії в цілому.  

 

Сформований порядок денний: 

1. Про функціонування Полтавського спортивного ліцею Полтавської 

обласної ради. 

2. Про розгляд листа депутата обласної ради Я. Барибіної щодо звернення 

туристичної спільноти Полтавської області, а саме представників туристичного 

бізнесу, надавачів послуг з прокату туристичного спорядження та туристичного 

супроводу. 
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3. Про розгляд листа депутата обласної ради Я. Барибіної щодо звернення 

Полтавської обласної федерації Федерації спортивного туризму України. 

4. Різне. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв. 

Загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, звернувся до присутніх з 

проханням, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 

безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок. 

Нагадав, що відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та 

врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності 

у членів постійної комісії конфлікту інтересів при розгляді питань порядку 

денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного самостійного 

публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про функціонування Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, зазначив, що засідання постійної 

комісії в Полтавському спортивному ліцеї Полтавської обласної ради 

проводиться не вперше. Повідомив, що є необхідність у вирішенні проблемних 

питань для повноцінного функціонування закладу. 

Сафонов В.Г., виконувач обов’язків директора Полтавського спортивного 

ліцею Полтавської обласної ради, ознайомив присутніх із роботою закладу, 

сучасним станом матеріально-технічної бази та перспективами подальшого 

його функціонування. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сазонов О.Ю., член постійної комісії, щодо необхідності придбання 

боксерського рингу для закладу. 

Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, щодо облаштування 

спортивного майданчика зі штучним покриттям для гри у футбол на території 

закладу. 
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В обговоренні взяли участь: Алексюк О.Л., голова постійної комісії, 

Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, Панкратьєв О.А., секретар 

постійної комісії, Барибіна Я.О. та Сазонов О.Ю. – члени постійної комісії, 

Сафонов В.Г., виконувач обов’язків директора Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради, Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти 

і науки Полтавської обласної військової адміністрації. 

Сафонов В.Г., виконувач обов’язків директора Полтавського спортивного 

ліцею Полтавської обласної ради, надав перелік спортивних споруд та 

спортивного обладнання для покращення матеріально-технічної бази закладу. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань молодіжної 

політики, спорту та туризму Алексюка О.Л. та виконувача обов’язків директора 

Полтавського спортивного ліцею Полтавської обласної ради Сафонова В.Г. 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

передбачити кошти на фінансування Полтавського спортивного ліцею 

Полтавської обласної ради, зокрема на виготовлення проектно-кошторисної 

документації, оновлення та зміцнення матеріально-технічної бази, згідно 

переліку, що додається. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа депутата обласної ради Я. Барибіної щодо 

звернення туристичної спільноти Полтавської області, а саме представників 

туристичного бізнесу, надавачів послуг з прокату туристичного спорядження та 

туристичного супроводу. 

 

Барибіна Я.О., член постійної комісії, проінформувала про звернення 

туристичної спільноти Полтавської області, а саме представників туристичного 

бізнесу, надавачів послуг з прокату туристичного спорядження та туристичного 

супроводу щодо надання їм дозволів на організовані туристичні сплави на 

відкритих водоймах Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Алексюк О.Л., голова постійної комісії, 

Близнюк І.Ф., заступник голови постійної комісії, Панкратьєв О.А., секретар 

постійної комісії, Барибіна Я.О., член постійної комісії. 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію депутата обласної ради Барибіної Я.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Раді оборони Полтавської області розглянути звернення 

туристичної спільноти Полтавської області, а саме представників туристичного 

бізнесу, надавачів послуг з прокату туристичного спорядження та туристичного 

супроводу та надати дозволи на організовані туристичні сплави на відкритих 

водоймах Полтавської області для представників туристичного бізнесу, 

надавачів послуг з прокату туристичного спорядження та туристичного 

супроводу з урахуванням дотримання вимог правового режиму воєнного стану. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа депутата обласної ради Я. Барибіної щодо 

звернення Полтавської обласної федерації Федерації спортивного туризму 

України. 

 

Барибіна Я.О., член постійної комісії, проінформувала про звернення 

Полтавської обласної федерації Федерації спортивного туризму України щодо 

надання їм дозволів на організовані туристичні сплави на відкритих водоймах 

Полтавської області. 

 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію депутата обласної ради Барибіної Я.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Раді оборони Полтавської області розглянути звернення 

Полтавської обласної федерації Федерації спортивного туризму України та 

надати дозволи на організовані туристичні сплави на відкритих водоймах 

Полтавської області для Полтавської обласної федерації Федерації спортивного 

туризму України з урахуванням дотримання вимог правового режиму воєнного 

стану. 

 

4. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Алексюк О.Л., голова постійної комісії, висловив свою думку стосовно 

використання в навчальних закладах області оновленого меню, яке розробив 

шеф-кухар Є. Клопотенко в рамках реформи шкільного харчування. 

 

 

Голова постійної комісії  Олександр АЛЕКСЮК 

 

 

Секретар постійної комісії  Олег ПАНКРАТЬЄВ 


